

## KENYATAAN TENDER

Suruhanjaya Tenaga berhasrat mempelawa syarikat-syarikat yang berpengalaman, berkeelayakan dan berdaftar di Malaysia bagi menyertai tender berikut:

No Tender	Tajuk Tender	Syarat-syarat Kelayakan	Taklimat & Lawatan Tapak	Tarikh/Masa Tutup Tender
ST/PRL/T/1/2018	Perkhidmatan Merekabentuk, Membina Dan Menyiapkan Ruang Pejabat Aras 7 Di Bangunan Menara Zenith Untuk Dijadikan Pejabat Kawasan Suruhanjaya Tenaga Negeri Pahang	<ol style="list-style-type: none"> <li>Syarikat berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan telah beroperasi sekurang-kurangnya 5 tahun;</li> <li>Syarikat berdaftar dengan <i>Construction Industry Development Board Malaysia</i> (CIDB) dengan gred kategori dan pengkhususan yang berkaitan dengan kerja tender ini iaitu GRED G2 dan ke atas, Kategori B : KOD B04 (Kerja Am Bangunan) dan/ atau Kategori CE : KOD CE21 (Kerja-kerja Am Kejuruteraan Awam); dan</li> <li>Syarikat berpengalaman melaksana dan menyiapkan sekurang-kurangnya 2 projek kerja-kerja ubahsuai ruang pejabat bangunan pejabat.</li> </ol>	<p><b>Sesi Taklimat</b> Tarikh: 21/12/2017 (Khamis)</p> <p>Masa: 11.30 pagi</p> <p>Tempat: Suruhanjaya Tenaga, Kompleks Teruntum, Aras 7, Jalan Mahkota Kuantan</p> <p><b>Lawatan Tapak:</b> Tarikh: 21/12/2017 (Khamis)</p> <p>Masa: Selepas selesai sesi taklimat di Kompleks Teruntum</p> <p>Tempat: Menara Zenith, Aras 7 Jalan Putra Square 6, Putra Square, Kuantan</p> <p><b>Kehadiran wakil syarikat pada Sesi Taklimat dan Lawatan Tapak adalah WAJIB.</b></p>	<p>15/1/2018 (Isnin)</p> <p>12.00 tengahari</p>

Syarat-syarat, arahan dan maklumat lanjut mengenai pelawaan dijelaskan di dalam Dokumen Tender yang hanya boleh dibeli selepas lawatan tapak sehingga 29 Disember 2017. Dokumen boleh dibeli pada waktu pejabat di Unit Perolehan, Tingkat 6, Suruhanjaya Tenaga, Presint 2, Putrajaya dengan harga **RM100.00 senaskah** dan bayaran boleh dilakukan secara bank deraf / kiriman wang atau wang pos sahaja atas nama **Suruhanjaya Tenaga** (Bayaran tidak akan dikembalikan).

Dokumen Tender hanya akan diberikan kepada syarikat yang menghadiri taklimat dan lawatan tapak pada tarikh dan masa yang ditetapkan sahaja. Kehadiran hendaklah oleh wakil sah yang berkeelayakan. Untuk maksud itu, wakil syarikat hendaklah membawa salinan Sijil Pendaftaran SSM semasa mengambil dokumen tender.

**Sebarang pertanyaan, sila hubungi:**

- Zarina Mohd Noor di talian 03-88708524 / zarina@st.gov.my
- Mahaletchumy Pachipan di talian 03-88708659 / maha@st.gov.my

**KENYATAAN INI JUGA BOLEH DILIHAT DI LAMAN WEB SURUHANJAYA TENAGA DI**  
[www.st.gov.my](http://www.st.gov.my)

**Job ID: 821637-ST1**

**HAFZAN 2017 / DEC FOLDER**

SIZE : 18cm x 5col

Artist: JEFO

Date : 14 / 12 / 2017

alt :

Remarks:

**Note: All ads will go through pre-flight to meet material requirements. Please check carefully before final approval**